
MR vergadering 15 mei 2023 

 

Aanwezig: Miranda, Esther, Wendy, Joey, Jordi, Rob en Wendy 

 

Agenda: 

1. Formatie 2023/2024 

2. Nieuwbouw schoolgebouw 

3. Verkeersveiligheid nieuwe schoolgebouw 

4. Rondvraag 

 

1. Er zullen meer vacatures komen dan was gepland. Naast een schoolleider en een zorg 

coördinator komen er ook vacatures voor leerkrachten onder- en bovenbouw en een interne 

begeleider. Er is veel schaarste op het moment en hopelijk kan de school in het nieuwe 

schooljaar met nieuwe collega’s goed van start gaan.  

2. Het nieuwe schoolgebouw vordert gestaag. De contouren van het gebouw zijn al goed 

zichtbaar. Er zijn al plannen voor de indeling van de school en deze zullen besproken worden 

met een interieur ontwerper. Van de zomer zal er een gesprek plaats vinden met een 

interieur ontwerper voor de inbouwkasten e.d. De komende weken zal er weer een 

“excursie” zijn in het nieuwe schoolgebouw met leerkrachten om zo een nog beter beeld te 

krijgen hoe het er uit komt te zien. Aangezien de buitenruimte van de school zelf bekostigd 

moet worden zal hier geld voor ingezameld worden. Zo is er al een sponsorloop geweest en 

zal er in september een fancy fair georganiseerd worden. Er is ook sprake van een 

growdfunding voor het schoolplein. Tevens zullen er duidelijke afspraken gemaakt moeten 

worden over de gedeelde ruimte die gebruikt gaat worden na schooltijd. Volop actie en 

onderneming dus omtrent het nieuwe schoolgebouw. Aangezien de gemeente niet wil mee 

werken en vooral denken om de verhuizing te verplaatsen naar juli ziet het er voor nu nog uit 

dat het in mei moet gaan gebeuren. Hier is het laatste woord nog niet over gezegd.  

3. Esther en Joey hebben maandagmiddag met de heer Dennis Dieleman van de gemeente 

gesproken over de veiligheid van de toekomstige school. Deze gaf aan dat het project 

veiligheid voor de nieuwe school maanden heeft stil gelegen. De heer Dieleman 

overhandigde tekeningen waarop te zien is hoe het plan er uit gaat zien. Voor het 

appartementen complex komt een doorlopende rechthoek waar auto’s door heen kunnen 

rijden in 1 richting om zo hun kind of kinderen af te zetten de school.  

Het is zeker niet de bedoeling om de damakker helemaal in te rijden om daar de auto te 

parkeren om de kinderen naar school te brengen. De rotonde aan het begin van de Laan van 

Bergama zal worden aangepast naar een 30 km zone als een soort pijpelaantje. Dit om de 

snelheid uit de auto’s te halen en om de fietsers meer veiligheid te bieden.  

Het advies is om de parkeerplaatsen die ook als schoolplein dient gesloten te houden om 

parkeren te voorkomen. Bewoners van de damakker mogen hun auto niet voor de deur 

parkeren. ( gebeurt toch wel dus wordt dit gedoogd). Het plan wat is getoond is nog niet 

definitief. Om hier meer duidelijkheid in te krijgen zal er rond Januari 2024 samen met 

Stadswerk een rondje om de school gedaan worden om meer inzicht te krijgen voor de 

veiligheid van de kinderen.  

De vroonermeerschool en Klein Alkmaar hebben nog niets van hun kant laten horen. Hier 

wordt achter aan gegaan. 

4. Notulen van de vorige vergadering zijn goedgekeurd en kunnen op de site.  

Miranda heeft nog een opmerking en vraag over steeds meer ouders in de school. Dit wordt 

als erg druk beschouwd voor de leerkrachten. Vraag aan de ouders is of zij iets vernomen 



hebben hierover of het zelf zo ervaren. Jordi merkt op dat hij met name 4 jarige die net naar 

school gaan niet alleen de klas in laat gaan. Vaak is dit nog best spannend voor een kind. 

Voorstel is om de kinderen buiten op te wachten maar wat doe je dan met regen.  

De ouders er toch op blijven attenderen dat de wat ‘grotere’ en oudere kinderen zelfstandig 

naar de klas kunnen. Word vervolgd.  

 

 

Volgende MR vergadering is op 26 juni 2023 om 19.30 uur 


